

RCEME GEMRC

Biography **Cpl Jonathan Theoret** **Vehicle Technician**

Cpl Jonathan Theoret was born on October 31, 1995, in Ottawa Ontario to Jacynthe and Luc Theoret along with 3 older siblings; Myriam, Matthieu and Taylor. He was raised in a small town called Alexandria where he completed his education primarily in French in 2013. Cpl Theoret then enrolled in the Canadian Armed Forces in 2015 at the age of 19 as a Vehicle Technician. After completing his QL3 at CFB Borden in 2017, he was posted to 5 Svc Bn at CFB Valcartier. During his time at 5 Svc Bn, he was deployed on OP LENTUS in Ottawa during the flooding. After a short posting at 5 Svc Bn, he was then posted to 2 Svc Bn at CFB Petawawa to be with his wife, Lacey Swanson who is a Material Technician at 2 Svc Bn. He is an active member of the sports community in Petawawa, being a member of the Deep River curling club playing twice a week as well as the IC of the B division ice hockey team. During the summer time, he also plays for the battalion soccer team.

Biographie **Cpl Jonathan Theoret** **Technicien de véhicules**

Cpl Jonathan Theoret est né le 21 octobre 1995 à Ottawa, On. fils de Jacynthe et Luc Theoret avec ses 3 frères et sœurs plus vieux; Myriam, Matthieu et Taylor. Il a grandi dans la petite ville d'Alexandria où il a complété ses études secondaires en français en 2013. À l'âge de 19 ans, Cpl Theoret s'est enrôlé dans les FAC en 2015 comme technicien de véhicules. Après avoir complété son QL3 à la BFC Borden en 2017, il fut mûté au 5^e Bataillon des Services du Canada à la BFC Valcartier. Cette mutation de courte durée s'est suivie d'une mutation au 2^e Bon Svc à la BFC Petawawa afin d'être avec sa conjointe, Lacey Swanson, technicienne des matériaux également employé au 2^e Bon Svc. Il est un membre actif de la communauté sportive de Petawawa, il est membre du club de curling de Deep River, jouant deux fois par semaine, en plus d'être le responsable de l'équipe de hockey de la division B. Pendant la période estivale, il fait partie de l'équipe de soccer du bataillon.



Arte et Marte